

「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
“Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)

2023 年 2 月 21 日

通告編號: CKRKTE/Notice/2023/01



通告五十六
九龍灣承啟道（東行及西行）道路設施工程

為配合「中九龍幹線 — 啟德東」工程（合約編號：HY/2018/02），承啟道（東行及西行）近機電工程署總部大樓的一段長約 410 米路段，**由 2023 年 3 月上旬 至 2024 年 12 月下旬**，將會進行道路設施工程。相關工程範圍，請參考**附件一**。

我們為此工程將造成的不便，謹此致歉。如對工程有任何查詢，歡迎致電 24 小時工程熱線 6391 7037。

21 Feb 2023

Notice Reference No.: CKRKTE/Notice/2023/01

Notice 056

Construction of Road Facilities on Shing Kai Road (Eastbound & Westbound), Kowloon Bay

To facilitate the construction works of “Central Kowloon Route – Kai Tak East” (Contract No.: HY/2018/02), construction of road facilities will be carried out within a section of about 410 metres on Shing Kai Road eastbound and westbound near Electrical and Mechanical Services Department Headquarters **from early March 2023 to late December 2024**. For the works area, please refer to **Attachment 1**.

We apologize for any inconvenience caused by the above works. Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 6391 7037.

「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
 “Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)

附件一

Attachment 1

